

Attestation de domicile et de situation fiscale, cf. convention contre la double imposition conclue entre le Danemark et:

*Certificate of residence and tax liability according to the double taxation treaty between Denmark and:*

Pays / Country

---

Il est certifié par la présente que / *It is hereby certified that*

Nom de famille / *Surname*

Prénom(s) / *First name(s)*

Date de naissance / *Date of birth*

---

No d'identité / no d'enregistrement / *Civil registration number (CPR) / registration number*

---

A résidé en/au(x) / *Has been a resident of:*

Pays / *Country*

Du (date) / *Since (date)*

Au (date, si vous la connaissez) /  
*Until (date, if known)*

---

La personne est aussi entièrement assujettie à l'impôt sur le revenu en vertu des législations fiscales nationales (règles applicables aux résidents). Ses revenus mondiaux sont imposés conformément à l'article 4(1) de l'actuelle convention de double imposition, et elle est réputée être résidente fiscale au: /

*And is subject to full tax liability on the income according to national tax legislation (the rules applying to people living in the country). The global income is taxed according to article 4(1) of the current double taxation treaty and the individual is considered to reside for tax purposes in:*

Pays / *Country*

Adresse / *Address*

---

**A remplir par la Direction Générale des Impôts:**  
*To be completed by the Tax Agency*

La présente attestation est fondée sur les informations enregistrées à la date de la signature de l'attestation /  
*This certificate is based on information registered on the date the certificate was signed.*

Adresse de l'autorité fiscale /  
*Address of the tax authority*

Date /  
*Date*

Cachet et signature de l'autorité fiscale /  
*Stamp and signature of the tax authority*

---

Nom de signataire / *Name of the signer*

---

Position de signataire / *Occupation of the signer*

---